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Hallituksen päätösluettelo 4/2021 
Aika: 15.04.2021 klo 14 
Paikka: Teams-kokous 
 
Päätökset, joihin voi hakea oikaisua: 
 
Seuraaviin päätöksiin voi hakea oikaisua, tekemällä oikaisupyyntö Kaakon hallitukselle, kuten Kaakkois-
Suomen ammattikorkeakoulun opiskelijakunnan sääntöjen 41 § -44 §:ssä säädetään. 
 
14 § Kaakon vappu 

- Opiskelijakunta Kaakko on suunnitellut opiskelijoille vapun juhlintaa ajalle 28.-30.4. Tarkoituksena 
on toteuttaa vappu etänä ja sitä varten tarvitaan mm. teknisiä varusteita. Tarkoitus on tuottaa 
tapahtumalle myös haalarimerkki halukkaille tilattavaksi sekä erilaisia palkintoja. Virallinen 
suunnitelma ja aikataulu varmistuvat myöhemmin. Tapahtuman budjetiksi myönnettiin 1500€. 

 
Päätökset, joihin ei voi hakea oikaisua:  
 
Seuraavien päätöksien koskiessa vain valmistelua ja täytäntöönpanoa, niihin ei saa Kaakkois-Suomen 
ammattikorkeakoulun opiskelijakunnan sääntöjen 41 § - 44 §:n mukaan hakea muutosta oikaisupyynnöllä, 
oikaisuvaatimuksella tai valittamalla. 
 

• Merkittiin tiedoksi ilmoitusasiat: 
o 14.4.2021 tuli Tero Talliselta tieto, että Xamk aikoo aloittaa kahvilatoiminnan A-kahviossa.  
o Rehtorin tapaaminen 16.4.  
o uusi harjoittelija Tiitus Piispa  
o uusi työntekijä Eetu Mansikka  
o Iida Pilli-Sihvola jatkaa edunvalvonnan asiantuntijan tehtävässä tuntityösopimuksella. 

• Merkittiin tiedoksi tiimien kuulumiset 

• Hyväksyttiin uudet jäsenet. Merkittiin kokonaisjäsenmäärä 3891 tiedoksi. 

• Hyväksyttiin Kaakon uudet säännöt ja ohjesäännöt. Päätettiin, että edustajiston ohjesäännön 31§ 
käytetään termejä ”edustajiston vastaava ja varavastaava”. Viedään säännöt ja ohjesäännöt 
edustajiston hyväksyttäväksi. 

• Merkittiin tiedoksi jäsenistölle tehty vuoden 2020 palautekysely. 

• Merkittiin tiedoksi Kaakon strategialuonnos. 

• Merkittiin tiedoksi tulokset hallitustoiminnan mielekkyyskyselystä. 

• Merkittiin tiedoksi Elina Ylösen esitys HyVe-hankkeesta ja sen tulevista toimenpiteistä. 

• Teppo Salo tekee selvityksen CS:GO palvelimen vuokraamisesta. 

• Merkittiin tiedoksi muut esille tulevat asiat: 
o Muutamissa kefoissa on noussut esiin, että tutorointia on viime vuonna ollut heikosti.   
o Tutkinto-opiskelijat voivat käyttää Pivon ja Slicea, mutta avoimen opiskelijoilla toimii 

vain Slice.  
o Haku on avattu YTHS:n mielenterveyden edistämisen koordinaatioryhmään. 


